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        Pabianice, dnia 5 lutego 2019 roku 

 

Komisja Oświaty i Wychowania 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR 3/3/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania, 

które odbyło się w dniu 22 stycznia 2019 roku o godz. 14.00 

 

 

Ad. 1 – 2 

  Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania – pani Ewa 

Lewandowska (lista obecności w załączeniu - załącznik nr 1). Następnie przedstawiła porządek 

posiedzenia (załącznik nr 2), który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 Dotyczy punktu: Informacja dotycząca pracy Wydziału Oświaty i Wychowania w okresie 

między komisjami. 

 Informację przedstawiła Wicestarosta -  p. Gabriela Wenne – Błażyńska (załącznik nr 3). 

 P. Elżbieta Dyba – Prezes ZNP - jak wygląda kwestia podwójnego rocznika? 

 P. Gabriela Wenne – Błażyńska – prawdopodobnie do końca lipca nie będzie wiadomo, jaki 

będzie nabór. Należy założyć ilość oddziałów, ale wszystko odbywa się w systemie elektronicznym. 

Dyrektorzy szkół powiatowych mają przygotować stosowną informacje, ile będzie można stworzyć 

oddziałów, aby nauka nie trwała do późnych godzin wieczornych. 

 P. Elżbieta Dyba zapytała o kwestię podwyżek. Ministerstwo sceduje podwyżki na organy 

prowadzące. W wielu jednostkach samorządu nie ma pieniędzy na podwyżki.  

 P. Gabriela Wenne – Błażyńska – została przyznana wyższa subwencja, w skład której 

wchodzą podwyżki i skutki poprzedniego roku reformy. Kwota subwencji nigdy nie zabezpiecza 

potrzeb finansowania oświaty. Wszystko będzie zależało od liczebności klas. Wówczas będzie można 

ocenić ile dodatkowych pieniędzy potrzeba na finansowanie oświaty. 

  

 Z związku z brakiem głosów sprzeciwu informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 4  

 Dotyczy punktu: Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pabianickiego na lata 2019 – 2025. 

 Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Powiatu – p. Elżbieta Piekielniak.  

 W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji zaproponowała głosowanie, w wyniku 

którego projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów za. 
 

b) zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2019 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Powiatu – p. Elżbieta Piekielniak. 

 

Wicestarosta Pabianicki – p. Gabriela Wenne - Błażyńska – na dzień 30 września i na marzec 

szkoły przygotowują sprawozdania w Systemie Informacji Oświatowej przypisując danych uczniów 

szkół specjalnych w systemie. Każdy uczeń ma tzw. wagę, wg której przyznawana jest kwota 

subwencji. W dwóch przypadkach w ZSS Nr 5 zawyżono wagę i w dwóch tą wagę zaniżono. Ta sama 

sytuacja miała miejsce w ZSS Nr 4. Było to spowodowane trudnościami z zakwalifikowaniem ucznia 

w systemie. Kontrola podważyła 2 przypadki w jednej i 2 przypadki w drugiej szkole. „Nie 

zgadzaliśmy się z tym, ponieważ dokładnie w dwóch przypadkach zaniżyliśmy wagę”. Powiat 

zwrócił się do Ministerstwa Finansów z pełnym wyliczeniem, aby zwrócić tą kwotę per saldo. Nie 
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uznano tej możliwości. Zostało złożone odwołanie, którego również nie uznano. Powiat wystąpił o 

wstrzymanie wykonania decyzji, aby nie zwracać pieniędzy do czasu rozstrzygnięcia sporu przez sąd. 

Na tą chwilę nie ma decyzji sądu. Ministerstwo nie wyraziło zgody na wstrzymanie wykonania 

decyzji, w związku z powyższym zawyżona kwota musi zostać zwrócona. Jeśli sąd uzna inaczej, 

wówczas Powiat otrzyma z powrotem te środki. 

 

Wobec braku dalszych uwag Przewodnicząca Komisji przystąpiła do głosowania, w wyniku 

którego: 3 radnych za, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Projekt uchwały 

został  pozytywnie zaopiniowany. 

 

c) wyrażenia zgody na aplikowanie o dofinansowanie projektu realizowanego w ramach 

Programu ERASMUS+. 

Projekt uchwały omówił Członek Zarządu – p. Jacek Wróblewski. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zaproponowała głosowanie, w wyniku którego 

projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów za. 

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Pabianickiego. 

Projekt uchwały omówił Członek Zarządu – p. Jacek Wróblewski. 

 

Radny Waldemar Flajszer  - jaka jest powierzchnia największej działki? 

P. Jacek Wróblewski – powierzchnia zajmuje ok. 6 hektarów. Już kiedyś Powiat podejmował 

próbę sprzedaży tych działek. Wówczas miały one status działek rolnych i były mniej warte. 

Aktualnie, na podstawie zmiany w MPZP mają status działek pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. Dopuszczalne jest niewielkie wykorzystanie ich na usługi. Wartość działek 

oszacowana na podstawie operatu jest następująca: 3 małe działki – 71 zł/m2, największa – 70 zł/m2, 

co daje odpowiednio 213.000 zł., 295.000 zł., 222.000 zł. oraz ponad 4.000.000 zł. Są to ceny 

minimalne. W sytuacji, kiedy dojdzie do sprzedaży działek będzie trzeba podzielić się zyskami 

z Gminą Ksawerów w wysokości 30% różnicy między wartością działki budowlanej, 

a niebudowlanej. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca Komisji zaproponowała głosowanie, 

w wyniku którego: 4 radnych za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Projekt 

uchwały został  pozytywnie zaopiniowany. 

 

e) wyrażenia zgody na złożenie wniosku pn. „Budowa siłowni plenerowej przy II Liceum 

Ogólnokształcącym w Pabianicach, ul. Pułaskiego 29”. 

Projekt uchwały omówił p. Jacek Wróblewski. 

 

Radna Ewa Lewandowska – czy z tej siłowni będą mogli korzystać również mieszkańcy, czy 

tylko uczniowie szkoły? 

P. Jacek Wróblewski zobowiązał się odpowiedzieć na pytanie podczas obrad sesji. 

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodnicząca Komisji przystąpiła do głosowania, w wyniku 

którego projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad. 5 

 Dotyczy punktu: Przyjęcie protokołu Nr 3/2/18 z dnia 18 grudnia 2018 roku. 

Wobec braku uwag do przedłożonego protokołu, Przewodnicząca Komisji przystąpiła do  

głosowania, w wyniku którego protokół został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 6 

 Dotyczy punktu: Sprawy różne. 

 Brak. 

 

Ad. 7 

 

 Dotyczy punktu: Zamknięcie posiedzenia. 

 W związku z wyczerpaniem porządku i brakiem pytań, Przewodnicząca  Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania: /-/Ewa Lewandowska 

 

 

 

Protokołowała: /-/Justyna Tomaszewska 

 

 

 

Załączniki do wglądu w Biurze Rady 


